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Léčba energií, často označovaná také jako
energetická léčba nebo léčení pranicemi, je
alternativní terapeutický přístup, který se
zaměřuje na léčení těla, mysli a ducha
pomocí manipulace s energií. Tato praxe má
kořeny v dávných kulturách a zahrnuje
různé techniky, jako je Reiki, šamanské
léčení, Pranic healing, Qigong a další. Já
osobně, nemám převzaté věci, nemám
žádné kurzy. Jelikož  mi to nikdy nějak nešlo
pod kůži, vytvořil jsem si vlastní postupy. 

CO JE LÉČBA ENERGIÍ?



Léčba energií je komplexní terapeutický
přístup, který se zaměřuje na léčení těla,
mysli a ducha prostřednictvím práce s
životní energií. I když může být účinná pro
některé lidi a má dlouhou historii v mnoha
kulturách, vědecký výzkum v této oblasti
je stále limitovaný jelikož prozatím
neexistují přístroje které by dokázaly
změřit přenos léčivé energie z člověka na
člověka. Pokud se rozhodnete vyzkoušet
léčbu energií, je důležité vyhledat
kvalifikovaného a respektovaného
léčitele.



KONIZACE DĚLOŽNÍHO 
ČÍPKU

Paní Klára, žena ve svých 45 letech, se po
gynekologické prohlídce dozvěděla, že má
konizaci děložního čípku ve 4. stupni, což
byl varovný signál před rozvinutím
rakoviny. Okamžitě jí byla doporučena
operace, která by zahrnovala odstranění
jejích pohlavních orgánů.

Den po zjištění své nemoci mě Klára oslovila
a požádala o léčbu. U každé nemoci musím
hledat i psychickou příčinu. Během léčby se
zjistilo, že hlavní příčinou byl hluboký
strach, který paní Klára cítila ohledně svého
syna a také stres z hektického a
uspěchaného života, který vedla. Díky
metodám, které ovládám, má každý
možnost odstranit své obavy a strachy
trvale.

Během dvou léčebných sezení jsme se
věnovali přenášení energie a odstraňování
hlubokých strachů a bloků, které bránily
jejímu uzdravení.



Během tohoto procesu Klára prožívala
hlubokou transformaci. Postupně začaly
mizet její strachy a obavy a začala se
soustředit na pozitivní a vyrovnaný přístup
k životu.
    Někdy si myslíme že nás nemoc přichází
ohrozit. Ale co když nás jde zachránit?

Po měsíci mi Klára zavolala, že musí co
nejdříve přijít ke mně do kanceláře. Vyděsil
jsem se, myslel jsem si, že se její stav
zhoršil. Skutečnost však byla jiná.

Její poslední vyšetření, které mělo
rozhodnout o nutnosti operace, přineslo
neuvěřitelné výsledky. Nález děložního
čípku ve 4. stupni, který byl dříve akutním
varováním před rakovinou, byl
momentálně na čísle 0. Tato zpráva
přinesla Kláře a všem, kteří ji podporovali,
obrovskou úlevu a radost. Byl to zázrak,
který překonal všechna její očekávání.  
Uzdravení bylo podložené testy od lékaře,
takže operace nebyla nutná.



 Cítila se, jako by byla znovuzrozena. Byla
vděčná za každý nový den, a za druhou
šanci, kterou dostala. Její příběh se stal
symbolem síly a naděje pro všechny, kteří
se potýkají s nemocí a strachem.
S novým přístupem k životu, plným
vděčnosti a optimismu. Její příběh
připomíná, že i v nejtěžších chvílích
existuje naděje a že zázraky se dějí, když
nejméně čekáme.

“Vaše tělo, reaguje na základě 
vašich myšlenek a emocí”



A  T R U E  S T O R Y  W R I T T E N  B Y

AVERY DAVIS

RUKA 
BEZ OPERACE

Když bylo Karolíně 59 let, zlomila levou
ruku, když pracovala s rodinou na
zahradě. Spadla ze žebříku a dopadla
nešikovně na levé zápěstí. Při návštěvě
lékaře jí byla diagnostikována ošklivá
zlomenina, která obsahovala šikmé
úlomky, jež se zdály být mimo dosah
léčby bez chirurgického zákroku. S
velkými bolestmi odešla domů, kde
užívala léky proti bolesti. Její máma jí
předala kontakt na mě. Její mámu jsem
léčil s nespavostí, a díky bohu úspěšně.  
Domluvili jsme si schůzku hned na druhý
den.



Týden před plánovaným kontrolním
RTG začalo první sezení, kdy jsem
svými rukami, přejížděl nad zlomenou
rukou. Karolína pocítila zvláštní horko,
jako by jí ruka hořela. Bylo to jako by se
v jejím těle probouzela nová síla a
energie popisovala.

Po dvou dalších léčebných sezeních se
Karolína vydala na kontrolní RTG.
Překvapivě byla požádána, aby
podstoupila vyšetření dvakrát za sebou.
Lékařka, která provedla vyšetření, se s
ní poté sešla a vysvětlila jí, že se
snímky musely udělat znovu, protože
výsledky ukázaly, že ruka je již
zahojena a úlomky jsou pryč. Karolína
byla naplněna radostí a vděčností za
tento neočekávaný výsledek. Bylo to
pro ni potvrzení síly alternativní léčby a
příklad toho, že zázraky se mohou dít i
bez nutnosti chirurgického zákroku.



Její příběh ukazuje možnost pro všechny,
kteří hledají alternativní cesty k uzdravení a
věří v moc přirozených léčebných metod.
Karolínin příběh nám připomíná, že věřit a
doufat může přinášet neočekávané
výsledky a že síla vnitřního uzdravení je
nevyčerpatelná.



CUKROVKA
Karel, 29 letý muž plný života, se nedávno
ocitl v těžké situaci, kdy mu byla ve věku 28
let diagnostikována cukrovka. S hodnotami
kolem 10mmol/l a nutností užívat inzulín se
Karel ocitl v boji s nemocí, která zásadně
ovlivnila jeho život.

Známe se již pár let, když jsme spolu řešili
problémy s vyhřezlou ploténkou. Společně
jsme se rozhodli pátrat po příčině jeho
cukrovky a zjistit, co může stát za jeho
zdravotními problémy. Ze začátku mu
trvalo přijmout fakt, že naše mysl
ovlivňuje naše zdraví.



Po několika energetických léčbách však
nedocházelo k žádnému zlepšení. Karel se
ocitl v beznadějném stavu a začal ztrácet víru
v uzdravení. Ale pak jednou, v průběhu jedné
z léčebných sezení, mi Karel říká své hluboké
přesvědčení, že jeho cukrovka je dědičná a že
jeho rodina ji má v genech. Tato slova mi v tu
chvíli řekla naprosto vše, co jsem potřeboval
vědět.

Vysvětlil jsem mu, že naše víra a přesvědčení
o nemoci, je spouštěč našich problémů. Karel
si uvědomil, že nemoc pochází z programů,
které získal již v dětství. Viděl své příbuzné,
kteří trpěli cukrovkou, a nevědomky přijal
tento vzorec i sám. Toto dědičné přesvědčení
zakořenilo v jeho mysli a ovlivňovalo jeho
zdraví.



Společně jsme se tedy rozhodli pracovat na
odstranění tohoto programu z jeho mysli. Po
dvou intenzivních léčebných sezeních se
Karel za několik týdnů ozval s úžasnou
zprávou - jeho hladina cukru v krvi se snížila
na hodnotu 5,5mmol/l a byl šťastný, že
nemusí užívat inzulín. Na doporučení lékaře,
měl brát jen léky, které ale odmítl protože
sám cítil že je nepotřebuje. 

Tento příběh Karla nám ukazuje, že i zdánlivě
nevyléčitelné choroby mohou být ovlivněny
našimi myšlenkami a přesvědčeními. Karlova
cesta k uzdravení je ukázka pro všechny,
kteří se potýkají s podobnými zdravotními
výzvami a hledají naději a sílu v sobě
samých.



Hana byla žena ve věku 35 let. Na levém
vaječníku se jí vytvořila cysta o velikosti
5 cm. Z praxe vím, že tyto problémy
vznikají ze špatných vztahů. Jsou
bolestivé a jejich léčba je nejistá, při
menších vzrůstech se dokáže vstřebat. 
Když mě Hana kontaktovala byla jako
nevěřící Tomáš. Nicméně, našla odvahu
a obrátila se na mě s jejím problémem. 
Moje práce začíná tak, že si klienta
vizuálně prohlédnu. Už podle držení těla
a celkové řeči těla, jsem pochopil že
příčina bude její partner. Po chvilce
povídaní se mi Hana svěřila, že její přítel
pije víc než je zdrávo, lhaní bylo na
denním pořádku a v neposlední řadě on
měl jen svůj svět ve kterém s ní moc
nepočítal. 

CYSTA



Bylo důležité  odstranit negativní
emoce které jsou vždycky uloženy v
buňkách a vytváří zdravotní problém.
Dále jsme se zaměřili na fyzické tělo. 

Po dvou léčbách a odstranění emocí,
jsme nechali vše pracovat. Za14 dni
měla Hana kontrolu u své lékařky.  
Její cysta se zmenšila z 5 centimetrů
na 1 centimetr. U menších je běžné
že se vstřebají ale u tak velkých ne.
Za dalších 14 dní byla cysta úplně
pryč a to bez léků či jiných zákroků.  



V tomto příběhu se najde určitě
spousta žen. A vím že některé
prožívají daleko horší scénáře. Přeji
všem, ať najdou dost síly na to,
změnit takový vztah. Protože
opravdu je to ztráta času. Vašeho
času. A to není jediné co ztrácíte.
Hana tuhle sílu našla. A ano trvalo
to opravdu dlouho. Během mé práce
jsem poznal mnoho žen které mají
podobný vztah s partnerem jako
měla Hana. Vždy, když se některá z
nich rozhodla odejít od muže, i když
neměla kam jít tak odešla. Paradox
je, že z těchto žen které byly dlouhé
roky ponižovány, se staly úspěšné
ženy plné sebevědomí a úcty k
životu.



CO SE DĚJE NA
SOCIÁLNÍCH SÍTÍCH







PROKLETÍ

Je to asi 5 let když mi napsala paní
zprávu, že její život je k ničemu. Přišla o
vše, domov, manžela, peníze, zvířata,
firmu, a v neposlední řadě jí začalo
selhávat i tělo, od bolestí až po únavu
prožívala vše. Dle lékařů byla v
pořádku. Její stav se zhoršoval a na
řadu musely přijít antidepresiva. Po
krátké komunikaci mi řekla, že její
sestra je vysoce negativní člověk a
velice nepřející. To bylo vodítko pro mě
a tak jsem požádal paní o fotografii. Na
první pohled nebylo nic vidět.



Když jsem se na ní podíval z energetického
pohledu, vnímal jsem jak je obalená
černým kouřem, přes který neprochází
žádná energie ven z těla, ale ani do něj.
Tento stav měla několik let. Bylo jí 38 let a
cítila se i vypadala na mnohem víc. V
tomto případě je každá léčba bez efektu
jelikož vše skončí v tom kouři. Musela se
udělat očista energií, která je silnější než
ta co se používá k léčbě. Po prvním sezení
kdy proběhla tato očista na dálku, paní
začala zvracet. Stává se to když je tělo
přehlceno zátěžemi které se uvolní a  
nějak musí jít ven. Je to jako když je tělo
otrávené a musí ten jed odejít.



Následovaly ještě 3 očisty a na závěr
energetická léčba která byla zaměřena
na srovnání energie v těle a k dodání
vitální energie která se rozlévá do
orgánů, cév, svalů, nervového systému
apod. 

Po této léčbě jsme se domluvili že dáme
celému procesu čas. Po měsíci se
klientka objednala znovu. Opět mi
poslala aktuální fotku. Můžu říct, že
jsem ji nepoznal. Ta změna byla
ohromná a nejen to. Ukázalo se, že
neprávem přišla o firmu i majetek, její
zdravotní stav byl skvělý, všechny
bolesti byly pryč. 
Někdy jsou vaše problémy opravdu
způsobeny něčím nebo někým jiným. 
Je důležité takovým negativním lidem
nedávat svoji energii. Můžete si dělat
ochrany a nějaké štíty ale věřte mi že je
to úplně k ničemu. Jelikož taková
ochrana zabrání i přijímání energie a co
je i důležité, ta negace se bude
stupňovat a nátlak bude větší.  



Moje rada je, nedávejte energii těmto
lidem, já vím že je to těžké, ale věřím že
to zvládnete. Tito lidé totiž potřebují vaši
energii a proto se budou vždycky snažit,
pouštět do vás jed. Když se ocitnete v
takové situaci, zapamatujte si tohle: 

PŘEDSTAVTE SI, JAK DO VÁS PROUDÍ
ENERGIE Z OKOLÍ, A PŘES VAŠE TĚLO
NEBO RUCE TUTO ENERGII ZASE POSLAT
VEN Z TĚLA, A DÍKY VAŠÍ PŘEDSTAVĚ TUTO
ENERGII POŠLETE PŘÍMO TOMU KDO SE
SNAŽÍ VÁS OTRÁVIT. 

Stane se vlastně to, že daná osoba
podvědomě zareaguje, a dřív nebo
později prostě přestane. Dokonce vy
získáte jako bonus to, že jste pomohli
někomu kdo potřeboval trošku té čisté
energie místo té energie ega. 
A jak se vlastně může stát že je někdo
uhranutý, zakletý či uřknutý ? Stačí
opravdu silný negativní člověk který má
místo srdce třeba závist. Je to energie
stejně jako vy.



15 let mám deprese, jsem na
antidepresivech, mám strach snad ze
všeho, a přemýšlím že ukončím tento
život. Už jsem zkusila vše možné od
léčitelů až po homeopatika a nic
nepomohlo.  Můžete to zkusit vy? 

Takto začínala zpráva mé klientky
Anny. Lidská mysl, ačkoli to zní
zvláštně, se léčí mnohdy lépe než tělo
samotné. Jelikož fyzická nemoc je
bolestivá nebo viditelná tak jí člověk
může stále pozorovat a tím jí dává
energii. U psychických problémů je to
trošku jinak, vše se odehrává v hlavě a
člověk nemá tolik možnosti něco
pozorovat.

DEPRESE



V první řadě, se musí najít příčina, a ta se
hledá tak že si klient zavzpomíná na dobu,
kdy se jeho problémy začaly projevovat.
Dále je dobré prozkoumat tento časový
úsek a jít ještě půl roku zpátky. Tady bývá
nejčastěji ukryta příčina. I v tomto případě
to tak bylo. Jedna z příčin bylo zklamání od
blízké osoby a to přímo v zaměstnání které
měla ráda. 

Ovládám techniku, která dokáže smazat
emoce i traumata během pár minut. Po
tomto mazání se vždy ukáže další příčina,
která je schovaná pod tou první. Takže se
musí někdy víckrát po sobě opakovat.



Po léčbě toho dne, se vždy nechá energie
pracovat přes noc. Důvod je ten, že ve
spánku je naše mysl vypnutá, a léčbě
nebrání nic v její práci.

Den nato, měla proběhnout další léčba
ale paní se neozvala. Následující týden
nepřišla ani zpráva, ani hovor. Nedalo mi
to, tak jsem ji kontaktoval sám, abych
věděl, jak se jí daří. Omluvila se, že se
neozvala. Řekla, že několik let, prosí
vesmír, Boha i andělé o uzdravení, ale
nikdy by ji nenapadlo že na to není
připravena. Den po našem léčení hned
ráno byl stav paní Anny zvláštní.
Popisovala že jí něco chybělo, jen
nemohla zjistit co. Až za několik hodin
zjistila co jí chybí. A byl to její strach ze
života, z nemocí i z lidí. 



Jenže to byl pro ni šok, který musela
zpracovat. Ale zároveň chtěla i vyzkoušet
jestli se jí to nezdá. Takže po malých
krůčcích, opět začala chodit ven, bavit se
svými blízkými a dokonce se nebála opět
začít věřit lidem. Samozřejmě ne všem, jen
těm vybraným. 
Skvělé je na tom jedna věc, a ta mě
nepřestane bavit, ta rychlost toho procesu.
A zvláštní je také naše mysl, která nám
dává pocit připravenosti na něco, na co
doopravdy nejsme připraveni. A víte proč
nejsme ? Vážně něco chceme, po něčem
toužíme ale málo kdy, dokážeme to přání
domyslet tak daleko, aby jsme si
uvědomili, jaké to vlastně bude. Co se
změní? Co zůstane? Co vám ta nemoc vzala
ale i dala? 

Odpovězte si, a budete připraveni vždy na
vše.



PLACEBO EFEKT?
Ačkoli se může zdát, že víra tvá tě
uzdraví, což je samozřejmě pravda.
Tak už jen to že člověk chce na sobě
pracovat je polovina úspěchu. Může se
zdát že to vše dělám jen já, ale pokud
klient sám na sobě nepracuje a
nesnaží se, tak výsledky nejsou vždy
pozitivní. Každý musí pochopit jak
vznikl jeho problém. Dále musí
přijmout svoji situaci a až vše takto
uchopí, může se pustit do práce.
Samotný placebo efekt, vyvrací léčba
zvířat. Pes si nedokáže nic vsugerovat
a přece na něj léčba funguje. Jsou i
vědecké důkazy o tom, jak myšlenka
či naše negativita dokáží ovlivnit vodu
nebo květinu. 



BONUS PRO TEBE
Rád bych zrovna tobě něco předal. Tyto
řádky nečteš pravděpodobně z dlouhé
chvíle, ale z nějakého hlubšího důvodu.
Následující cvičení, pomáhá lidem v
mém osobním vedení, když se potřebuji
dostat z nějaké složité situace.
Garantuju ti, že pokud budeš tyto
cvičení dělat, tvůj život se minimálně
pootočí jiným směrem, ve kterém budeš
moct najít nové cesty či inspirace. 





DĚKUJ, ŽÁDEJ A DÁVEJ 
Když vše budeš dělat svým
srdcem, tak věř, že si teď
ani neumíš představit co

vše tím můžeš získat.



Tyto příběhy jsou napsány,
dle skutečných událostí,
které jsem zažil během své
práce. Je to jen malé
množství příběhů o tom, co
dokáže člověk a jeho mysl za
úžasné věci. Pomoc si
zaslouží každý, ale ně všichni
jsou na to připraveni. 

DĚKUJI ZA TO, 
ŽE JSTE... 

Michal Uhlíř


